
ROMÂNIA
JUDEŢUL IALOMIŢA

CONSILIUL LOCAL AL ORAŞULUI ŢĂNDĂREI

PROCES-VERBAL
Nr. 3090/29.02.2016

Încheiat astăzi, 29.02.2016, în şedinţa extraordinară a Consiliului Local al
oraşului Ţăndărei, convocată prin dispoziţia Primarului cu nr. 174/25.02.2016
pentru data de mai sus, orele 17.00, în localul acestuia.

Convocarea şi proiectele ordinii de zi s-au făcut cunoscute în scris, fiind
precizate: data, ora, locul desfăşurarii şi ordinea de zi a şedinţei.

Preşedintele şedintei este domnul consilier Alecu Cătălin.
La  începutul  şedinţei  sunt  prezenţi   15 consilieri  din  15  consilieri  în

funcţie.
D-l Secretar: edinţa este legal constituită. Vi s-au înaintat materialele,Ș

este  o  edin ă  extraordinară.  Nu  v-am  înaintat  procesul  verbal  al  edin eiș ț ș ț
anterioare, deoarece este o edin ă extraordinară. ș ț

 La şedinţa participă: dna Feraru Victoria-şef serviciu buget contabilitate,
d-l Sileanu Alexandru Rareş-administrator public.

Lucrările  şedinţei  sunt  deschise  de  către  preşedintele  de  şedinţă,  care
prezintă ordinea de zi:

1.Proiect de hotărâre privind organizarea i func ionarea re elei colare.ș ț ț ș

2.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  modalită ilor  de  identificare  aț

beneficiarilor, de solu ionare a situa iilor identificate i procedurii de acordare aț ț ș

tichetelor sociale pentru grădini ă.ț

3.Proiect  de  hotărâre  privind  rectificarea  bugetului  la  activităţile

autofinanţate ale Serviciului Administraţiei Domeniului Public pe anul 2016.

4.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local pe anul 2016.

Se supune la vot ordinea de zi i se aprobă în unanimitate.ș
1.Preşedintele  de  şedinţă  dă  citire  proiectului  de  hotărâre   privind

organizarea i func ionarea re elei colare cu nr. 2941/25.02.2016, se prezintăș ț ț ș
raportul  administratorului  public  cu  nr.  2765/23.02.2016  i  notificarea  nr.ș
210/11.01.2016 a Inspectoratului Şcolar Jude ean Ialomiţa.ț

Se supune la vot:
-14 pentru
-1 ab inere (Mitrea Traian)ț



2.Preşedintele  de  şedinţă  dă  citire  proiectului  de  hotărâre  privind
aprobarea  modalită ilor  de  identificare  a  beneficiarilor,  ț de  solu ionare  aț
situa iilor  identificate  i  procedura  de  acordare  ț ș a  tichetelor  sociale  pentru
grădini ă  cu  nr.2964/26.02.2016,  se  prezintă  referatul  compartimentuluiț
asisten ă socială cu nr.2949/26.02.2016 i anexa.ț ș

D-l Primar: Eram obliga i prin lege să avem această edin ă de consiliuț ș ț
local prin care să aprobăm metodologia de acordare  a tichetelor sociale pentru
grădini ă. Referatul con ine un extras din Monitorul Oficial la ceea ce înseamnăț ț
prevederi legale. Până la acest moment nu ne-au sosit tipizatele.

D-l Secretar: Se dau pentru vârste cuprinse între 3 ani i 6 ani, numai înș
perioada septembrie-iunie. Sunt excep ii i pentru doi ani.ț ș

D-l  Primar:  Noi  am primit  aceste  sume,  urmând ca  noi  să  cumpărăm
tichetele i să le distribuim.ș

Se supune la vot:
-14 pentru
-1 ab inere (Mitrea Traian)ț
3.Preşedintele  de  şedinţă  dă  citire  proiectului  de  hotărâre  privind

rectificarea bugetului la activităţile autofinanţate ale Serviciului Administraţiei
Domeniului Public pe anul 2016 cu nr. 2842/25.02.2016, se prezintă raportul
contabilului  Serviciului  Administraţiei  Domeniului  Public  cu  nr.
2898/25.02.2016 i Anexa.ș

D-l Primar: ti i  că pe os. Brăilei func ionăm cu acel obor, cum l-amȘ ț ș ț
numit  noi  târg  duminical.  Pentru  autorizarea  de  către  Direc ia  de  Sănătateț
Veterinară, trebuie să îndeplinim o serie de condi ii, printre care încheierea unuiț
contract cu un medic veterinar care să fie prezent în fiecare duminică, atunci
când se desfă oară târgul, iar acestui medic veterinar trebuie să îi asigurăm unș
birou.

D-l Secretar: O gheretă.
D-l Primar: O gheretă. Am decis să o confec ionăm din termopan, numaiț

că nu am putut să trecem în lista de investi ii a primăriei,  fiind vorba de unț
serviciu autofinan at, iar atunci a trebuit să venim cu această listă de investi ii,ț ț
să  trecem suma estimativă,  urmând ca ADP-ul  să înainteze oferte  către mai
mul i agen i economici care lucrează în zonă, alegând apoi oferta cea mai bună.ț ț

Se supune la vot:
-14 pentru
-1 ab inere (Mitrea Traian)ț
4.Preşedintele  de  şedinţă  dă  citire  proiectului  de  hotărâre  privind

rectificarea bugetului local pe anul 2016 cu nr. 2953/26.02.2016, se prezintă
raportul  serviciului  buget-contabilitate  cu  nr.2947/26.02.2016  i  adresaș
Inspectoratului colar Jude ean Ialomi a cu nr.1711/29.02.2016.Ș ț ț

D-na Feraru Victoria: La rectificare este vorba de 15 mii lei, pe care îi
primim sume din tva i pe care i-am adus la parte de cheltuială pentru ticheteș



cadou acordate pentru cheltuieli sociale. De asemenea, noi am propus în cadrul
listei de investi ii să luăm 700, dar de fapt am gre it. Corect trebuia 600. Pentruț ș
finalizarea sălii de gimnastică mai trebuiesc 6 miliarde i propunerea noastrăș
este să îi luăm de la modernizare i reabilitare drumuri.ș

D-l Primar: ti i că suma ini ială a fost de 731 mii lei, numai că noi amȘ ț ț
mai  alocat  1  miliard  700  pentru  a  stinge  acel  litigiu  cu  antreprenorul  care
blocase contul colii Nr. 1. Cred că este una dintre pu inele dă i când ne vomȘ ț ț
întâlni cu acest excedent bugetar pe care l-am avut. Contractul este proiectat a fi
pe 5 ani, deci nu reprezintă un impediment. Dumneavostră veti decide faptul de
a repartiza această sumă către obiectivul de investi ii sală de gimnastică coalaț Ș
Nr.1 pentru că în următorii ani se vor acoperi deficitele la ceea ce înseamnă
executare străzi. Suma era ini ial 5 miliarde 820, numai că am trecut 600.000,ț
iar  dacă  banii  nu  se  cheltuiesc,  se  vor  întoarce  în  bugetul  local.  Pentru
oportunitatea  investi iei,  pentru că  ti i  coala  Nr.1  se  va  comasa cu  Liceulț ș ț Ș
Tehnologic, am cerut i un punct de vedere i Inspectoratului colar pentru a neș ș Ș
spune dacă mai este  oportună sau nu finalizarea acestei  investi ii.  Astăzi,  înț
Consiliul de Administra ie s-a luat în discu ie această oportunitate i  Consiliulț ț ș
de  Administra ie  al   Inspectoratului  colar  s-a  exprimat  favorabil  fa ă  deț Ș ț
oportunitatea  alocării  de  resurse  financiare  de  către  u.a.t.  ăndărei  pentruȚ
finalizarea acestui obiectiv de investi ii. Dacă vre i să facem o compara ie, dacăț ț ț
am fi preluat acel proiect european i îl finalizam prin Programul Opera ionalș ț
Regional  i  ceea  ce facem noi  astăzi,  este  că nu ne  asumăm nici  un fel  deș
responsabilitate fa ă de execu ia până în acest  moment a acestui  obiectiv deț ț
investi ii. Noi procedăm ca i în situa ia celor 1 miliard 700, alocăm aceastăț ș ț
sumă către coala Gimnazială Nr.1.Ș

D-l Alecu Cătălin: Propun ca adresa de la Inspectorat să fie men ionată înț
proiectul de hotărâre.

D-na Marin Maria: Dar este legal să dăm banii ă tia?ș
D-na Feraru Victoria: Păi i în decembrie a fost la fel.ș
D-na Marin Maria: Dar în decembrie a i spus că a i plătit de la investi ii.ț ț ț
D-l Primar: Păi i ă tia sunt de la investi ii.ș ș ț
D-l Popa Marin: Cred că pentru viitorul copiilor din coala respectivă seș

merită să facem un efort, cu toate discu iile pe care le-am avut în acest consiliuț
de ani de zile legat de acea sală.

D-na Marin Maria: Eu întreb dacă este legal, nu că nu sunt de acord.
D-l Popa Marin: Eu nu mă gândesc decât la copii. Copiii merită să aibă

asta.
D-l Mitrea Traian: Pentru o mai bună informare a dumneavoastră vreau să

spun decât câteva lucruri  legate de faptul  că,  vezi doamne, acum un an sau
acum doi ani când se muncea la un proiect european, am fi girat noi ceea ce se
făcuse  la  respectivul  obiectiv  pe  care  astăzi  iată  că  în  al  99-lea  ceas  a  dat
Dumnezeu mintea românului cea de pe urmă i se i finalizează.ș ș



D-na Marin Maria: Am vrut doar să fim în legalitate.
D-l Dinulescu Ion: Vă rog să nu jigni i.ț
D-l  Mitrea  Traian:  Dl.  Pre edinte,  suntem  în  edin ă  de  consiliu  sauș ș ț

suntem la pia ă? M-am înscris la cuvânt am dreptul să vorbesc.ț
D-l Dinulescu Ion: Dar nu trebuie să jigni i.ț
D-l Mitrea Traian: Nu am jignit, m-am bucurat că în al 99-lea ceas iată că

se poate face.
D-l Dinulescu Ion: Dar a i spus că noi nu avem minte sau cum?ț
D-l Alecu Cătălin: Dle. Dinulescu, lăsa i-l să spună ce are de spus.ț
D-l  Mitrea  Traian:  Ce  este  cât  se  poate  de  real  este  faptul  că  acelui

obiectiv i-au fost infuzate ni te fonduri care au venit de la Guvernul României,ș
u.a.t. ăndărei nu a făcut nici un fel de efort până la data când a stins ni teȚ ș
datorii,  pentru  că  acel  constructor,  a a  cum  a  constatat  i  acea  firmă  deș ș
expertiză, a lucrat în plus. Acolo sunt materiale, care probabil fac obiectul acelei
sume care deja a fost dată de Consiliul Local.

D-l Dinulescu Ion: La care dumneavoastră v-a i ab inut. ț ț
D-l Alecu Cătălin: Lăsa i-l să vorbească.ț
D-l Dinulescu Ion: Noi am votat pentru, dumneavoastră v-a i ab inut.ț ț
D-l Mitrea Traian: Acele materiale există i  probabil  au fost  acoperite.ș

tiu că era vorba de ni te gresie, de ni te faian ă, de ni te tunuri de căldură, ceȘ ș ș ț ș
achizi ionase constructorul la data respectivă. Probabil că ace ti bani acoperă iț ș ș
acele lucruri  care sunt depozitate acolo i  probabil  că făceau obiectul aceluiș
lucru în avans pentru că el la un moment dat s-a întrerupt pentru că nimeni nu
lucrează în ziua de astăzi pe ,,o să ai de primit”. Deci, concluzionând vă spun cu
cea mai mare sinceritate că este într-adevăr o realizare pentru ăndărei pentruȚ
că tot a a i prin proiect european, cine era  beneficiarul? u.a.t. ăndărei. Cineș ș Ț
tăia  panglica?  Cel  care  gestiona  la  acel  moment  al  terminării  investi iei.ț
Probabil că lucrurile ar fi fost mult mai plăcute pentru că acolo era vorba i deș
baza  sportivă  i  de  mult  mai  multe.  Cert  este  că  nu  există  nici  un  fel  deș
suspiciune că noi nu am putut atunci să girăm, că vezi doamne nu tiu ce nu eraș
executat. Da, erau ni te chestiuni - s-a făut acoperi  i nu s-a turnat apă, seș ș ș ș
plătise  apa,  dar  lucrarea  acoperi ului  era  de  două  ori  mai  mare.  Cine  areș ș
curiozitatea i cine vrea să se edifice poate să ia acele cifre, poate să ia aceleș
contracte.  Inclusiv baza sportivă,  care a  fost  făcută printr-un efort  financiar,
pentru care s-a mers din u ă în u ă, cu banii da i de la Consiliul Jude ean, deciș ș ț ț
acea por iune de teren este scoasă din activitatea celui care gestiona lucrarea laț
momentul respectiv.

D-l  Primar:  Pentru  informarea  colegilor,  dl.  consilier  Mitrea  nu  este
informat în legătură cu ceea ce a spus. Materialele care sunt depozitate în acea
sală nu fac obiectul acestei sume. Tot pentru o corectă informare, pentru că tot
s-a discutat în edin e de  cheltuirea cuvenită asupra fondurilor bugetului local,ș ț
a  vrea să întreb dacă vreunuia dintre dumneavoastră care a  fost  conilier  înș



mandatul 2008-2012 i s-a cerut acordul în Consiliului Local să se facă lucrări în
avans de 1 miliard 700? Pentru că tot întreba dl. Mitrea dacă pentru lilieci a
tiut cineva că s-au alocat 15 mii. Când s-au cheltuit acei 1 miliard 700 pentruș

lucrări în avans s-a cerut acordul Consiliului Local?
D-l Popa Marin: Nu s-a cerut.
D-l Mitrea Traian: Nu era necesar.
D-l Primar: Cine a achitat acea suma? Nu Consiliul Local?
D-l Mitrea Traian: La momentul acela nu era necesar.
D-l  Primar:  Ca  reprezentant  al  autorită ilor  executive  am  ini iat  acestț ț

proiect de hotărâre, nu gândindu-mă la cine a condus coala Gimnazială Nr.1Ș
sau cine o va conduce, ci pentru a reu i să rezolvăm o problemă a comunită iiș ț
din acel cartier. Că va fi rezolvată într-un teremen mai scurt, că va fi rezolvată
într-un teremen mai lung  asta depinde de antreprenor, dar aceasta nu mai este
problema Consiliului Local. Investi ia va fi finalizată i va răspunde de ea, ceiț ș
care au ini iat-o.  Eu am considerat  că nu este  corect  să angrenăm Consiliulț
Local  într-o  investi ie  despre  care  nu  avea  habar  i  nu  fusese  girată  de  laț ș
început. Mai departe dumnavoastră sunte i cei care decide i.ț ț

Se supune la vot cu amendamentul sus men ionat:ț
-12 pentru
-3 ab ineri (Mitrea Traian, Badea tefan, Marin Maria)ț Ș

Drept pentru care închei prezentul proces-verbal.

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ
Alecu Cătălin

                                                                                          Contrasemnează
                                                                               SECRETAR

                                                                               Jrs. Bucuroiu Marian


